



ERERAAD

CARNAVALSVERENIGING DE WINKBÜLLE

Notulen vergadering Iereroad 15 maart 2018

Aanwezig: Jos (President) Rob(vice-President), Tom (secretaris), Serve, Jan H., Eugene. Bert, Iwan, Bram
Afwezig: Jan, Jos, Hans, Hub, Erik-Jan

1. Opening

De President opent de vergadering. Speciaal welkom voor ons nieuwe lid Bram; welkom, welkom!
Desgevraagd verteld Bram trots dat hij 7 kinderen heeft waaronder 1 jeugdprins en 1 adjudant. Proficiat!

2. Verslag vorige vergadering

Enieder heeft het verslag gelezen. Het verslag wordt geaccordeerd.

3. Evaluatie Carnaval 2018

Gemaakte opmerkingen:

- Rob; te veel snoep en te veel van hetzelfde
- Bram; bericht van wagenbouwers; er was deze keer heel veel kapot of gesloopt na de optocht, dit heeft ook met de route te maken (krappe bochten), probleem in AB brengen.
- Lei; we hebben €6.000,- aan de optocht gependeed, dat is veel tov de circa 12.000,- die we jaarlijks in totaal uitgeven. Overwegen eigen bijdrage hiervoor te verhogen.
- Eugene; We hebben er bij Frans een poedersuiker zootje van gemaakt, dat werd niet op prijs gesteld. Overwegen de muziek tijdens de optocht zelf aan te schaffen (muziek installatie en generators). Presidentborrel was snel afgelopen, jammer van alle moeite.
- Tom; Prima sfeer geweest
- Jan; Was weer leuk feestje
- Iwan; Prima geweest
- De jeugdprins stond bij ons tijdens de grote optocht; Prima, maar waarom mocht die niet ook bij het "Ezeltje" zijn.
- Sponsors mogen ook op onze plek tijdens de optocht staan
- Abdicatie jeugdprins is nu te vrijblijvend

4. Zomerevent

Dit jaar doen we overdag een Rally(Jos) en s 'avonds een BBQ (Jan).
Volgend jaar wellicht op een Tjalk.
Datum?

5. Gala 2018

- Rousche concept
- Kok Jan Mares, Bretelli, Weert
- Muziek; 10-feet up vonden we deze keer wat minder, alternatief?
- Hub Leenen met Blauw Sjuut weer doen
- VIPS???
- Kaarten drukken voor Save the Date

6. Gala 2019

Voor 2019 komt er een nieuw concept met nieuwe locatie en het dan nieuwe bestuur.

Een aparte commissie gaat nu al de mogelijkheden onderzoeken; Server, Eugene, Bram, Rob
Denk oa aan: Brightland/ ABP, Zuyd, Arcus

7. Rondvraag

- Jan; datum zomer event in september, Willen we de Deken weer een rol geven bij de Iereroad? Na ampele discussie wordt besloten dit voor de volgende keer te agenderen.
- Eugene; VIPS zouden kunnen zijn Chantal Jansen, Twan Huis
-

11. Sluiting

Verder niets meer aan de orde zijnde bedankt de President de vergadering voor de vele constructieve bijdragen, sluit de vergadering en suggereert nog een drankje.

De volgende vergadering is 7 juni
